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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 18 maart 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP --- 

 
PGP Met betrekking tot de actielijst 

SD 6: Er wordt nu al bijna twee jaar gesproken met de bibliotheek. Wat is de stand van zaken?  
SD 10.3: Wanneer worden de resultaten van de snelheidsmetingen in de Putweg bekend gemaakt? 
 

VVD Met betrekking tot de actielijst 
SD 10.2 t/m SD 10.4: wat is de stand van zaken met betrekking tot TP Geuldal? 
 
LED verlichting buitensportaccommodaties 
In de omliggende gemeenten is met begonnen om bij de buitensportverenigingen de veldverlichting te vervangen door LED. Is de wethouder 
bereid om te onderzoeken of het mogelijk is bij de verenigingen die eigenlijk pas over een paar jaar aan de beurt zijn met betrekking tot 
vervanging dit tijdstip naar voren te trekken en de veldverlichting dit jaar te vervangen? Ook in het kader van duurzaamheid. 
 

CDA 
 

Stand van zaken renovaties de Bosdries en de Polfermolen 
Op 19 juni 2023 is het toekomstscenario Polfermolen aangenomen en in de raadsvergadering van 7 november 2023 is de raad geïnformeerd over 
de benoeming van een projectleider. De wethouder heeft aangegeven dat in 2024 eerst de Bosdries zou worden gerenoveerd en aansluitend in 
2025 de Polfermolen. De wethouder heeft toegezegd dat het projectplan en het tijdspad zouden worden gedeeld met de commissie. We zijn 
inmiddels bijna 5 maanden verder. Graag horen wij de stand van zaken van de wethouder. 
 
WW-uitkeringen in gemeente Valkenburg 
Uit cijfers blijkt dat, na een daling in 2022, het aantal WW-ontvangers in Valkenburg, in januari 2024 met 15,7% is gestegen t.o.v. januari 2023. 
In aantallen van 134 naar 155. 
Wij nemen aan dat de regionale Sociale Dienst een verklaring heeft voor deze stijging in een periode dat veel werkgevers zitten te springen om 
personeel. Graag een reactie van de wethouder. 

 


